
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-03-05, § 7 

 

 Tid Tisdagen den 5 mars 2013 kl 17.00 –17.35  
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 19 mars 2013 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Ewa Larsson 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M)  

Sonny Österman (M) 

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Elisabeth Svensson (C) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Martin Engman (S) §§ 1-10 och §§ 12- 18 för Bengt Sandberg (S) 

Karin Falk (S) § 11 för Bengt Sandberg (S) 

 

 Ersättare: 

Petter Krönmark (M) 

Johan Möller (M) 

Tom Hedrup (M) 

Katja Hessle (M) 

Dani Amso (M) 

André Nilsson (FP) 

Karin Falk (S) §§ 1-10 och §§ 12-18 

Emilia Bjuggren (S) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jenny 

Rydåker och Pontus Werlinder.  Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren Erica Närlinge. Personalföreträdarna Birgitta Andersson, Rolf 

Bodin och Reza Etemad.  



  

 
 § 7 

Motion om upprättande av en modern och mindre fotbollsanläggning på 
Bredängs BP. Svar på remiss 
Dnr 1.6-090/2013 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden besvarar remissen om upprättande av en modern och mindre 

 fotbollsanläggning på Bredängs BP från Stadsbyggnads- och idrottsroteln med 

 fastighetskontorets tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 1 februari 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Peter Jönsson m.fl. (M) och 

Elisabeth Svensson (C) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP), Sonja Pagrotsky m.fl. (S) och 

Sebastian Wiklund (V) föreslår att fastighetsnämnden beslutar  

 

att delvis godkänna fastighetskontorets tjänsteutlåtande som svar på remissen 

att därutöver anföra följande: 

 

Fotboll är den ojämförligt största idrotten i Stockholm, liksom i hela landet. Var 

tredje organiserad idrottsaktivitet bland barn och unga i Stockholm utgörs av 

fotboll. Det gäller även i Bredäng med omnejd. 

För att kunna upprätthålla detta intresse hos ungdomarna är det viktigt att det 

finns en fotbollsplan i området som det går att spela på, ett klubbhus där 

uppläggen inför matcherna kan diskuteras och omklädningsrum att byta om i. 

Det är viktigt att vi signalerar att ungdomars verksamhet är viktig att satsa på. 

Bristen på fotbollsplaner är ett stort problem, det vet vi. Vi är dessutom överens 

om att anläggning av konstgräs ökar glädjen i att nyttja planerna, att det främjar 

föreningslivet och ger fler ungdomar möjlighet att delta i en meningsfull fritid.  

 

Idrottsnämnden har nyligen behandlat ett förslag om att anlägga konstgräs på 

Sätra BP. Det råder idag akut brist på konstgräsplaner i området. I Skärholmens 

stadsdel finns endast en 11-manna konstgräsplan och den ligger inte i den 

centrala delen av Skärholmen.  

 

Med anledning av ovanstående anser vi att det brådskande ska införas ett 

anläggande av konstgräsplan på antingen Sätra BP eller Bredängs BP i 

investeringsbudgeten. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Peter 

Jönsson m.fl. (M) och Elisabeth Svensson (C). 

 
Reservation 



  

Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP), Sonja Pagrotsky m.fl. (S) och Sebastian 

Wiklund (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


